



銀獎

零售業

Silver Award

Retailers



美國安利(香港)日用品有限公司

Amway Hong Kong Limited

自1959年創立以來，安利始終堅持走在關心環保、關注可持續發展的前線。綠色理念不但融入安利的每一款產品，更體現於我們對環保生活的追求，以及每一個環保行動之中。

Since its inception in 1959, Amway is dedicated to promoting environmental protection and sustainable development. The green commitment is reflected in all Amway products, as well as our pursuit of a healthy and sustainable lifestyle and environmental act.



循環再用，善用資源。安利在各購貨中心設置回收箱，鼓勵直銷商回收膠樽。
Recycle bins are placed at all Amway Merchandising Centres to collect plastic bottles from distributors for recycling.



2010年安利連續兩年支持「萬家燈火齊減碳」活動，獲超過7,700個本地家庭、安利直銷商及優惠顧客參與。
Amway fully supported the "Carbon Minus Programme" in 2010, with over 7,700 families, distributors and privileged customers enrolled in the programme to live a greener life.



安利鼓勵直銷商參與「全港慳電減碳家庭比賽」，身體力行實踐慳電減碳的活動，同時協助宣揚減碳訊息。
Distributors were encouraged to participate in the "Carbon Minus – Energy Saving Competition" to live green and help promote carbon-minus lifestyle.



安利擬定《安利綠色約章》，鼓勵直銷商、優惠顧客及員工在日常生活中履行十項簡單的環保承諾。
The "Amway Green Pledge" represents the commitment of Distributors, Privileged Customers and staff to comply with the 10 basic steps to protect the environment.